
T-18. Félelem

Kedves Szülők és Gyerekek!

Mivel tudom, hogy a gyerekek közt is vannak, akik félnek, ezért most a félelemről
beszélgessünk.
Legtöbbször olyantól félünk, ami majd a jövőben lesz, vagy amit nem látunk, csak
elképzelünk. Sok gyerek fél pl., a sötétben, különösen, ha egyedül van. Miért fél? Mert nem
látja, mi van ott, de elképzel mindenféle rossz, félelmetes és neki ártó dolgot. Ha viszont vele
van pl., az édesapja, akkor már nem fél, mert az apukája megvédi, bármi történjen is.

Van, aki a betegségtől fél. Pl., most, a járvány alatt elgondolja, hogy ő is megfertőződhet, és
beteg lesz. A betegségtől vagy azért fél, mert elképzeli, milyen rossz lesz betegnek lenni,
vagy attól fél, hogy meghal. De azt ugye tudjátok, hogy az Úr Jézusnak van hatalma a
betegség és a halál felett is? Ő azt üzeni nekünk, hogy velünk van, ne féljünk. Ha a szüleitek
mellettetek vannak, nem féltek. Mennyivel inkább nem kell félni, ha Isten és az Úr Jézus van
veletek, és Ő mondja: Ne félj! Ézs 41:13 Mivel én vagyok Urad, Istened, aki jobb kezedet
fogom, és aki ezt mondom neked: Ne félj, én megsegítelek! Ha nem is látjátok Istent, akkor is
fogja a kezeteket.
Az Úr Jézus így beszélt a tanítványoknak:Máté 10:29-31 Nemde, két verebecskét meg lehet
venni egy kis fillérért? És egy sem esik azok közül a földre a ti Atyátok akarata nélkül! Nektek
pedig még a fejetek hajszálai is mind számon vannak. Ne féljetek azért; ti sok verebecskénél
drágábbak vagytok. Gondoljátok meg! Ha Isten még a kis verebekre is gondot visel, hogyne
viselne rátok gondot! Számon tartja a fejetek hajszálait is, pedig, ugye azt mi nem szoktuk
számon tartani.

Egyszer egy apa, Jairus az Úr Jézushoz jött, hogy gyógyítsa meg a beteg kislányát. A kislány
12 éves volt. Közben jött a hír, hogy meghalt a kislány. De az Úr Jézus azt mondta az apának:
Luk 8:50 Ne félj; csak higgy, és megtartatik. Az Úr Jézus odament a kislányhoz, és megfogta
a kezét. Erre aMárk 5:42 szerint a leányka azonnal fölkele és járt. Látjátok, ha az Úr fogja a
kezünket, a halál sem árthat, mert az Úr Jézus a feltámadás és az élet. Nektek is azt mondja
az Úr Jézus: Ne félj, csak higgy! Nincs olyan, amitől félnetek kellene. Higgyetek az Úr
Jézusban!

Azonban mégis van valami, amitől jobb félni. Félni kell akarattal bűnt elkövetni. Pl.,
engedetlenkedni a szüleiteknek, veszekedni a testvéreitekkel, hazudni, lopni, csúfolódni,
csúnyán beszélni, stb. Tudjátok, miért kell ettől félni? Mert minden bűnnek rossz a
következménye. Aki nem fél vétkezni, az majd utána fél a következményektől. Ha pl.,
hazudik valaki a szüleinek, utána sokáig rossz lesz a lelkiismerete, és mindig fél, hogy ki ne
tudódjék. Ha a szülei szólítják, hogy menjen oda, már remeg, hogy biztosan rájöttek a
hazugságára. Pedig nem is azért hívták, de ő azt gondolja: Jaj, most megbüntetnek!

Ha mégis vétkeztek, pl., hazudtok, sokkal jobb, ha minél hamarabb megvalljátok a
szüleiteknek és Istennek is. A Biblia azt írja: Péld 28:13 Aki elfedezi (vagyis eltitkolja, el
akarja takargatni) az ő vétkeit, nem lesz jó dolga; aki pedig megvallja és elhagyja,
irgalmasságot nyer. Ha megvalljátok, megbocsátanak a szülők, megbocsát Isten is, és nem
éltek rossz lelkiismerettel, nem fogtok remegni és félni.

Befejezésül még egy Ige, amit az Úr Jézus mondott.Máté 28:20b íme én ti veletek vagyok
minden napon a világ végezetéig. Gondoljatok erre, és ne féljetek!
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